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To:

EE. SE pri ows i]
From:

Sent: Fri 1/15/2021 8:37:17 AM

Subject: RE: vraag over cijifers vaccinaties

Received: Fri 1/15/2021 8:37:17AM

Deze ochtend heb ik overleg met |IEEVoor jou ook handig om te weten dat vanuit RIVM voorlopig
alleen aantallen gevaccineerde medewerkers kunnen worden gepubliceerd. En dan gaat het om de

zorgmedewerkers acute zorg en verpleeghuizen. Nu is nog niet duidelijk wanneer de nieuwe doelgroep van

maandag as daarbij komt.

We hebben dus eigenlijk nog geen nieuws te melden (want de cijfers gevaccineerden zijn al bekend), maar wel een

start gemaakt met welke info we kunnen publiceren.

Groet,

trom:IEE) EEE rvsiSent: vrijdag 8 januari 2021 18:41

Tor SEER rvr.l>

Subject: RE: vraag over cijfers vaccinaties

Ter info. Wij nemen bij de veelgestelde vragen op het dashboard een vraag op of er ook data over vaccinaties op het dashboard

komen. Het antwoord daarop is als volgt:

“We willen graag zo snel mogelijk data over vaccinaties op het dashboard laten zien, onder andere over het aantal toegediende

vaccins. Daarvoor hebben we exacte en volledige data nodig van alle betrokken partijen. Samen met de partijen die vaccineren en

andere betrokken partijen werken we daar hard aan. Zodra de datastroom geregeld is, komen de gegevens op het dashboard.”

Vandaag had ik overigens ook een kort overleg met [EENenIEE Zij hadden

Li
toen ook net gesproken, o.a. over

tzt wekelijks communiceren over bijv. vaccinatiegraad met sprekende infographics e.d.. Me heb ik al afgesproken

dat we goed gaan kijken of we daarvoor grafieken van het dashboard kunnen gebruiken en zo nee, wat we daar dan gezamenlijk

voor kunnen ontwikkelen. Laten we daar dus ook contact over houden.

Goed weekend.

Groet,

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 12:04

@minvws.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: vraag over cijfers vaccinaties

Hoi,

Klopt, JER het is nog onderwerp van gesprek hoe de cijfers van de gezette vaccinaties in het dashboard kunnen.

De cijfers die nu genoemd zijn komen iig niet uit het centrale systeem (want dat kan -nog- niet).

Groet,

From: [EXEC <MEKECNo 1v.0>



1078360

Sent: vrijdag 8 januari 2021 11:35

To: 5.1.2e )' minvws.nl>;

Cc: 5.1.2e )< minvws.nl>;

Subject: RE: vraag over cijfers vaccinaties

Dag

Ik had deze uit de media. Ik heb begrepen dat het bij ons nog onderwerp van gesprek is: hoe komen we aan de

cijffers en hoe communiceren we deze. En ook door wie. RIVM of dashboard?

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Wellicht dat mijn collega’s daar meer over weten.

Met vriendelijke groet,

van:IEEE)EXE@ minvys.ol>
Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 11:18

Dank weer voor de persupdate|EXEY erg fijn.

Ik lees het volgende: Er zijn woensdag en donderdag 15.000 vaccinaties gezet in de ziekenhuizen. Gisteren stond de teller aan het

eind van de dag nog op zesduizend. Dus vandaag ging het tempo iets omhoog.

Ik vroeg me af: hoe komt het RIVM aan deze cijfers? Krijgen jullie die van LNAZ? Of elders? En weet je of dit een grove schatting
is, of best wel een concreet aantal?

Wij bij het coronadashboard proberen een vaccinatiepagina in te richten, maar hebben moeite om aan goede cijfers te komen.

Vandaar mijn vraag. Er is overigens ook veel overleg gaande met de inhoudelijke mensen van RIVM-dashboard-team

vaccinaties, maar wilde even navragen ook rechtstreeks bij Communicatie RIVM.

Dank alvast!

Programmadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
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